
 
 ÅS KOMMUNE

PROTOKOLL 
 
 
STYRE/RÅD/UTVALG MØTESTED MØTEDATO 
Kommunalt råd for  
funksjonshemmede Ås rådhus, Store salong 21.03.2006 
 
FRA SAKSNR: 3/06 FRA KL: 17.00 
TIL SAKSNR: 4/06 TIL KL:  19.00 
 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 8 av 9. 
 
Forfall var meldt fra følgende medlemmer: 
Arne Hillestad (Frp) Politiker (Hovedutvalg for teknikk og miljø) Leder 
Anne Marit Kleven Foreningene (Norges Blindeforbund) 
Møtende medlemmer:  
Grete Grindal Patil (KrF) Politiker (Formannskapet) Nestleder 
Saroj Pal (SV)  Politiker (Hovedutvalg for oppvekst og kultur) 
Ulf Oppegård (H)  Politiker (Hovedutvalg for helse og sosial) 
Kjell Westengen (A) Politiker  
Turid Leirgul  Foreningene (Foreldreforeningen for funksjonshemmede barn) 
Helen Schytz   Administrasjonen (Oppvekst- og kulturetaten)  
Erik Martinsen Administrasjonen (Teknisk etat) 
Møtende varamedlemmer:  
Steinar Antonsen Foreningene (Ytre Follo Hørselslag) 
Fra administrasjonen møtte: 
Vibeke Berggård - sekretær 
Diverse merknader:  
Grete Grindal Patil var møteleder. 
Personlig vara for Arne Hillestad hadde ikke anledning til å møte. 
 
Til dagsorden, sakene ble behandlet i følgende rekkefølge: 
Meldingssak 1 - 3, sakene 3/06 og 4/06 og meldingssak 4. 
 
Ulf Oppegård kom under behandling av sak 3/06. 
 
Godkjent 29.03.06 av nestleder Grete Grindal Patil og Erik Martinsen: 
 
Underskrifter: 
 

________________________          ________________________ 



SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. 
Tittel 
3/06 06/536  
RULLERING AV HANDLINGSPLAN FOR PSYKISK HELSE 2006-2008  
 
4/06 05/384  
PROSJEKT MOER SYKEHJEM - UNIVERSELL UTFORMING   
- TILGJENGELIGHET FOR ALLE 
 
 
REFERATSAKER TIL RÅDET FOR FUNKSJONSHEMMEDE 21.03.06: 
Referatsakene ble tatt til orientering. 
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MELDINGSSAKER/EVENTUELT I 
KOMMUNALT RÅD FOR FUNKSJONSHEMMEDE 21.03.06: 

 
1. Saroj Pal (SV) orienterte fra konferansen "Folkevalgt - en mulighet for alle?" 09.03.06 

som ble holdt i regi av Deltasenteret. Kommunalt råd for funksjonshemmede ønsker å 
følge opp dette med et brev til de politiske partiene høsten 06. I brevet bør det oppfordres 
til at partiene tilrettelegger for at også personer med nedsatt funksjonsevne stiller til valg.  

 
Kommunalt råd for funksjonshemmede anmoder enstemmig Ås kommune om å opprette 
taleportal på kommunens nettsider slik at de som har behov for det kan få lest opp 
sakspapirer og artikler. Lydportal er for eksempel opprettet i Hole kommune bl.a. som 
ledd i bruk av IKT for å fremme lokaldemokratiet, se www.hole.kommune.no, og på 
www.odin.no "Lytt til teksten".  

 
2. Steinar Antonsen (Ytre Follo Hørselslag) orienterte om at støy er et av de største arbeids-

miljøproblemer vi har i dag. For å bidra til bekjempelse av støy i skoler og barnehager har 
det en del steder blitt tatt i bruk lysøre/lydøre. Dette henges på veggen og blinker/lyser 
automatisk når det registrerer for mye støy. Ytre Follo Hørselslag har satt ut et øre for 
utprøving sammen med et pedagogisk opplegg i den private barnehagen Rustadporten 
Barnehage i Ås. Øret koster fra kr 2.800 til 4000 pr. stk.  

 
3. Grete Grindal Patil (KrF) orienterte om HOK-sak 5/06 Levende læring og bynært 

landbruk. Kommunalt råd for funksjonshemmede ba enstemmig om å få saken til uttalelse.  
 
4. Arbeidsplan 2006.  

Årets arbeidsplan ble gjennomgått og oppfølging ble drøftet.  
• Sykehjem på Moer, gjerne med orientering fra arkitekten. Behandlet 21.03.06 i sak 

4/06. Følges opp i møte 25.04.06, se FH-sak  4/06.                                            
• Kommuneplanen med vekt på implementering av universell utforming. Plan- og 

utviklingsavdelingen anmodes om å gi en orientering i forbindelse med høringsrunden 
i november. 

• Et møte legges til Hjelpemiddelsentralen.  
• Informasjon om rådet til innbyggere. Rådet tar en dialog med Servicetorget 

v/informasjonskonsulenten for oppdatering på internett.  
• Universell utforming - oppdatering bygg, utomhus, reguleringsplaner og sjekklister. 
• Tilgjengelighetsplan for hele kommunen inkl. oppdatering av planen for Ås sentrum. 

Grete Grindal Patil og Erik Martinsen tar opp temaet med teknisk sjef om for eksempel 
drøfting på junimøtet.  

• Handlingsprogram og budsjett. November. 
• Møteplan for 2007. November. 
• Oppsummering av arbeidet i 2006 og arbeidsprogram for 2007. November. 
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http://www.hole.kommune.no/
http://www.odin.no/


 
Utv.sak nr. 3/06  
RULLERING AV HANDLINGSPLAN FOR PSYKISK HELSE 2006 -2008  
 
Rådmannens innstilling: 

1. Handlingsplan for psykisk helse 2006  tas til etterretning. 
 

2. Opptrappingsmidler anvendes på følgende måte: 
Det opprettes en 100 % stilling for miljøterapeut/psykisk helsearbeider til ambulerende 
tjeneste:        429.000 

3. Fondsmidler anvendes på følgende måte:  
Restbeløp miljøterapeut        21.000 
Restbeløp familieterapeutisk tiltak       70.000 
Drift av familie og nettverksteam (kjøregodtgjørelse, tlf, kontorutstyr )  60.000  
Avlastning og støttekontakt                 150.000  
Oppussing/etablering av personalbase i Nordby:      50.000  
Brukermedvirkning og støtte til lokalforening Mental helse:    20.000 
Videreføre ”Band prosjekt” i 2006:        60.000  
Videreutdanning i SEPREP – avsluttes sommeren 06:       9.000  

4. Rådmannen gis myndighet til å budsjettere midlene på rett konti 
 
Kommunalt råd for funksjonshemmedes behandling 21.03.2006: 
Votering: Rådmannens innstilling ble tatt til orientering. (8 stemmer) 
 
Kommunalt råd for funksjonshemmedes vedtak 21.03.2006: 
Kommunalt råd for funksjonshemmede tok saken til orientering. 
 
 
  
Utv.sak nr. 4/06  
PROSJEKT MOER SYKEHJEM - UNIVERSELL UTFORMING  - 
TILGJENGELIGHET FOR ALLE 
 
Leders innstilling: 
Kommunalt råd for funksjonshemmede tar saken til orientering. 
 
Kommunalt råd for funksjonshemmedes behandling 21.03.2006: 
Rådet drøftet seg frem til en felles forslag til uttalelse. 
 
Votering: Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. (8 stemmer) 
 
Kommunalt råd for funksjonshemmedes uttalelse 21.03.2006: 
1. Rådet minner om viktigheten av at det tilrettelegges også for syns- og hørselshemmede 

ved bl.a. valg av farger, ledelinjer, materialer og teleslynge i alle rom. Sistnevnte bør 
ivaretas før gulvene legges/støpes. 
Rådet ønsker å holde seg orientert om prosjektet og ser seg som en ressurs i den videre 
planlegging. 
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2. Kommunalt råd for funksjonshemmede ønsker et møte med bl.a. prosjektleder og 
landskapsarkitekt for nærmere orientering om planene. Dette holdes fortrinnsvis på 
førstkommende møte i Kommunalt råd for funksjonshemmede 25.04.06 kl. 17.00 på 
Eiendomsavdelingens møterom. 
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